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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
in vendar se premika• 

Spominska prireditev ob sedemdesetletnici • 
bitke na Mohorju

Požar jim je vzel hlev• 

jernejeva nedelja letos še bolj slovesna• 

Čaroben večer na tuštanju• 



TurisTično drušTvo Moravče vabi na 
KosTanJevo nedeLJo ob rači, 

16. oKTobra od 14. ure daLJe pri 
MohorJeveM MLinu pod dvorJaMi. 

Td  Moravče  

Obvestila

OBČINA MORAVČE
vabi

na brezplačna predavanja in 
delavnice 

»ŽIVIMO ZDRAVO«,
ki bodo vedno ob 19. uri.

Zdravje in dejavniki tveganja bo v petek, 30. • 
septembra v Kulturnem domu. Za popestritev pre-
davanja bodo nastopili osnovnošolci z zanimivim 
programom, ki naj bo še skrivnost. 
Merjenje dejavnikov tveganja – krvni tlak, krvni • 
sladkor, delež telesnih maščob, indeks telesne 
mase, bo v petek, 7. oktobra v Kulturnem domu
Pomen gibanja za zdravje bo v četrtek, 13. oktobra • 
v Kulturnem domu
Osnova zdrave prehrane bo v petek, 21. oktobra • 
v Domu upokojencev

Delavnice bodo popestrene z raznimi dogodki in po-
kušinami zdrave hrane.

Prijazno vabljeni!

Društvo upokojencev Moravče
Trg svobode 5, 1251 Moravče

Vabi vse svoje člane na kostanjev piknik, ki bo 
v soboto, 8. oktobra 2011 od 10. ure dalje pri 

Domu upokojencev.
S seboj prinesite le dobro voljo, ki se bo prilegla 

k dobremu kostanju in ostalim dobrotam.
Prosimo, da svojo prisotnost najavite na telefon 

031-634377 ali v društvu vsak torek.
Prijazno vabljeni!

ObVeStILO
Društvo vojnih invalidov Domžale svoje člane obvešča, 
da ima pisarno na novi lokaciji in sicer na Ljubljanski 
78 v Domžalah (v prehodu med trgovino Polzela in 
slaščičarno Lenček).
Uradne ure so ob sredah od 8:00 do 10:00 ure, dežur-
ni telefon 040467027 (Brodar Jože) in 040323342 
(Janežič Kristina).

Vabljeni!

PGD Moravče
Vabi na gasilsko tekmovanje za memorial 
Staša Lebarja, ki bo v soboto, 15. 10. 2011 
ob 13. uri na avtobusnem parkirišču pri 
župnišču v Moravčah.
Po sklepu UO PGD Moravče se izvede enajsto memo-
rialno tekmovanje za člane in članice. 
Tekmovalna disciplina: Hitra mokra vaja z motorno 
brizgalno. Knjižica GŠTD 2010, brez dopolnil GZS!
Orodje: Vsaka enota je dolžna zagotoviti svoje tekmo-
valno orodje!
Članice in člane prosimo, da upoštevate naslednja 
navodila:
1. Člani tekmovalnega odbora in člani ocenjevalnih 

komisij naj se zglasijo uro pred pričetkom tekmo-
vanja, v gasilskem domu Moravče.

2. Člani odbora in komisij morajo biti enotno unifor-
mirani (delovna obleka, srajca).

3. Pričetek tekmovanja ob 13. uri ob vsakem vremenu, 
prijave sprejemamo do 15. ure.

4. Ženske desetine lahko tekmujejo z vključenim 
motorjem in obvezno izključeno črpalko.

5. Moške desetine morajo obvezno zagnati motor z 
ročnim zagonom. Elektronski vžig (na akumulator) 
ni dovoljen.

6. Takoj po tekmovanju bodo objavljeni rezultati in 
podeljeni pokali.

7. Dodatne informacije: 041/591-550 Anže Srenj-
šček 

8. Prijavnina je 25 EUR, v tej ceni je všteta malica in 
pijača, ki jo dobite po izvršeni vaji.

Tekmovanja se udeležujete z lastno odgovornostjo. 
Želimo vam veliko uspeha!

NA POMOČ!
Tajnik PGD Moravče: 
Tomaž Pestotnik

Poveljnik PGD Moravče:
Anže Srenjšček

Mešani pevsKi zbor du Moravče

vabi na JubiLeJni

K o n C e r T
ob 25-LeTniCi deLovanJa

v peTeK, 21. oKTobra, 2011
ob 19. uri

v KuLTurneM doMu Moravče.

GLasbeni GosT  KonCerTa bo

MoravšKi Trio.
proGraM bo povezovaLa

bernarda MaL.

vLJudno vabLJeni!        vsTop prosT!

2 Novice iz Moravške doline



Novice iz Moravške doline 
September 2011, Letnik XII, Številka 4.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat 
letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. 
Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 
4, 1251 Moravče, tel 7232700. E-poštni naslov moravske.
novice@moravce.si. Odgovorni urednik: Edo Veselko, 
namestnica odgovornega urednika: Vojka Rebolj. Uredniški 
odbor: Edo Veselko, Vojka Rebolj, Maja Hren, Marko Kladnik, 
Katja Ribič, Irena Ravnikar, Ajda Lalič, Eva Babnik. Novice iz 
Moravške doline so vpisane v razvid medijev pri Ministrstvu 
za kulturo RS pod zaporedno številko 374. Priprava za tisk: 
Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 
1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 21. oktobra 2011. 
Vaše prispevke pričakujemo do 5. oktobra.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10 - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18, PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR 7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE 20.00
ČET 21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva SOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – Pet : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Poletje se je definitivno poslovilo. Pa saj je bilo 

radodarno in smo ga uživali še dve tretjini septem-
bra. Pred nami je jesen, ko pobiramo plodove naše-
ga dela. To seveda velja za kmetijstvo, žal pa ne za 
večino naših drugih dejavnosti. Še vedno nas pesti 
gospodarska in finančna kriza, ki pa ni enakomerno 
razporejena med državljane. Solidarnost je odpove-
dala in del prebivalcev, ki živijo od državnih jasli ne 
razume tistih, ki delajo v gospodarstvu ali živijo od 
pokojnin.

Kljub krizi življenje v naši občini kar teče. Investi-
cije v infrastrukturo se nadaljujejo, potrošniki bomo 
v kratkem dobili sodoben trgovski center, občina 
bo začela z gradnjo knjižnice in obnovo celotnega 
objekta. Mladi starši in njihovi otroci težko čakajo na 
obljubljeni vrtec. O vsem tem pišemo v glasilu, ki je 
pred vami.

Kljub nesrečnemu požaru v Mošeniku lahko po-
ročamo o naporu gasilcev, policije in občanov, ki so 
požrtvovalno in nesebično pomagali pri gašenju in 
odpravi posledic. Tisti, ki so bili prisotni zagotavljajo, 
da je bila pomoč hitra in učinkovita. Tudi občina je 
prizadeti družini odobrila finančno pomoč.

Kot običajno, pišemo o bogatih aktivnostih v na-
ših društvih, kulturi in športu.

Čeprav smo v zadnji številki omenili, da se ogra-
jujemo od nekaterih brutalnih in žaljivih člankov, se 
praksa nadaljuje. Mogoče ti prispevki kažejo, kakšne 
vrste ljudje stojijo za njimi.

Pa lepo in bogato jesen.
Odgovorni urednik
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Županova stran

In vendar se premika

Pogovor z županom Martinom Reboljem

G. župan, kot vemo, je poraba večine proračuna že v 
naprej določena. Občane pa zagotovo zanima kako 
napredujemo s komunalno infrastrukturo v širšem 
smislu?
Oboje drži. Začenjamo z asfaltiranjem več odsekov cest. 
Najprej pridejo na vrsto tiste, ki pomenijo sanacijo pla-
zov, ki so nas prizadeli lani. Sledile jim bodo popravila 
nekaterih poškodovanih cestišč in muld. Lotili se bomo 
tudi asfaltiranja cest, na katerih so bile izvršene določene 
rekonstrukcije.
Enako velja za področje vodo oskrbe, kjer se držimo za-
stavljenih načrtov. Nadaljujemo s sanacijo vodovodnega 
objekta v Prikrnici. Tako bomo zmanjšali izgube, izbolj-
šali sanitarno stanje in poskrbeli za kvalitetnejšo oskrbo 
prebivalcev.
Zaključen je javni razpis za izbor izvajalca za izgradnjo 
kanalizacije na cesti na Grmače. Izvajalec je izbran, vendar 
moramo počakati, da potečejo vsi možni pritožbeni roki. 
Sledi seveda realizacija projekta.
Končno smo dobili soglasje za izmero zemljišč, ki bo omo-
gočilo izvedbo kanalizacije v Zalogu. Kako počasi meljejo 
državni birokratski mlini, kaže podatek, da je postopek 
trajal celo leto.

Brez vprašanj okoli novega vrtca ne gre. Kje smo?
Žal tudi tu ne gre tako hitro, kot bi si želel. Pričakujem, da 
bomo do konca meseca vložili vlogo za pridobitev grad-
benega dovoljenja, obenem pa pričeli s postopki za izbiro 
izvajalca oziroma dobavitelja vrtca.

V planu je tudi kanal za odvajanje meteorne vode. 
Kako kaže? 
V najkrajšem času bomo začeli z izgradnjo meteornega 
kanala, ki ga omenjate. To je seveda dokaz, da ga nismo 
zgradili že prej in brez ustrezne postavke v proračunu, kot 
nas po nepotrebnem obtožujejo naši politični nasprotniki v 
prijavi Korupcijski komisiji. Kanal bo potekal po zasebnih 
in zemljišču župnije Moravče. Z župnikom smo dosegli ko-
rekten dogovor, tako da ne bo potrebno prestavljati občinske 
ceste Moravče – Rudnik.

Kakšni pa so odnosi med župnijami in občino? 

Vse tri župnike, ki so se na področju občine zamenjali sem 
obiskal oziroma pozdravil. Menim, da imamo korektne 
odnose in da si vsi prizadevamo za koristi občanov.

Gradnja novega trgovskega centra gre h koncu. Kaj to 
pomeni za občino in občane?
Seveda me veseli, da bomo občani dobili možnost nakupo-
vati v sodobnem objektu. Zagotovo se bo razširila ponudba, 
možnost parkiranja, itd. Pri tem je potrebno upoštevati tudi 
ekonomski interes investitorja. Občini pa gre bolj zato, da 
bomo lahko začeli z adaptacijo bivše trgovine v knjižnico in 
objekta v celoti, razen bifeja, ki je v zasebni lasti. Na javnem 
portalu je objavljen razpis za izbiro izvajalca in močno 
upam, da bomo konec letošnjega oktobra začeli z deli.

Edo Veselko

Spoštovane občanke in občani!

V občinskem glasilu se že nekaj časa proti meni osebno in vsem, ki so mi kakorkoli blizu stopnjuje 
umazana gonja strank, ki so bile poražene na zadnjih lokalnih volitvah. 

Takšnega načina komuniciranja nisem nikoli in ga ne bom nikoli sprejel. Vse lažne trditve bom de-
mantiral zgolj z uradnimi dokumenti.

Hvala za vaše razumevanje.

Martin Rebolj, župan občine Moravče
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Občina

Zavajajoči in zlonamerni podatki zagotovo zahtevajo 
odgovor. Pričakovali bi namreč, da bi politiki, ki so bili še 
donedavnega plačani občinski funkcionarji in dobro se-
znanjeni s poslovanjem občine, korektno navedli številke 
in razloge za njihov nastanek. Torej:  

1. Občinski svet Občine Moravče je na svoji 10. seji 29. 
1. 2004 sprejel sklep, s katerim soglaša s članstvom 
Občine Moravče v Evropskem združenju malih podežel-
skih občin (CERC), ki v letu 2011 vključuje 27 občin iz 27 
držav Evrope. Vodilo CERC je spoznavanje in sodelovanje 
različnih kultur Evrope. V sklopu svojega delovanja CERC 
preko svojih članic organizira veliko letno srečanje vseh 
občin članic (po 10 predstavnikov) ter več manjših na 
katerih sodeluje manj izbranih občin ali pa manjše število 
predstavnikov.
CERC je za svoje delovanje 17. novembra 2010 v Bruslju 
prejela nagrado »Golden Stars Award« za projekte, ki so 
bili izvedeni v okviru programa »Evropa za državljane« v 
letu 2009. Nagrado je prejelo osem projektov s področja 
pobratenja mest, civilne družbe in evropskega spominja-
nja. Izbrani in nagrajeni projekti prispevajo k ohranjanju 
spomina na evropsko preteklost, spodbujajo dialog med 
državljani, zbližujejo ljudi iz različnih evropskih držav ter 
prispevajo h krepitvi evropskih vrednot.

2. Občina Moravče je v letu 2010 »morala« sodelovati na 
dveh srečanjih v Avstriji (2 osebi) in na Poljskem (5 oseb), 
prvič pa smo med 9. in 12. septembrom 2010 tudi sami 
uspešno organizirali eno od manjših srečanj v Moravčah. 
Na srečanju v Moravčah so na temo »Sodelovanje v lokalni 
politiki« sodelovale še občine članice iz Češke, Avstrije, 
Slovaške, Velike Britanije in Malte (skupaj 20 gostov).

3. V letu 2011 pa je Občina Moravče sodelovala na sreča-
njih v Luxemburgu (2 osebi) in na Irskem (9 oseb), čakata 
pa nas še srečanji na Malti (5 oseb) in v Veliki Britaniji (2 
osebi).

4. Stroški za leto 2010:
a. Avstrija – 521,14 EUR (prevoz, darila)
b. Poljska – 1.322,43 EUR (prevoz, darila)
c. Moravče – 6.527,97 EUR (prevodi, prevozi, oddaja, 

gostinske storitve, izlet)

5. Stroški za leto 2011:
a. Luxemburg – 740,60 EUR (letalske karte, darila)
b. Irska – 2.972,34 EUR (letalske karte, prevoz, dari-

la)
c. Malta – stroški so predvideni do 1.000 EUR

Občinska uprava

POJASNILO K ČLANKU OO SDS V 3. ŠteVILKI NOVIC

Neprestano prijavljanje občine, njenih organov in župana 
korupcijski komisiji ne pojenja. Takšni ukrepi povzročajo 
nepotrebne stroške in delovne obveznosti zaposlenih na 
občinski upravi. Toda to je le manjši del škode. Pred-
vsem vnašajo nemir med občane, ki več ne vedo, kaj se v 
resnici dogaja. Nekateri bi lahko dobili vtis, da gre ves 
čas za nezakonitosti, korupcijo, razmetavanje z občinskim 
denarjem, itd. Poglejmo si le dva primera.
Junija letos je bil, po prijavi seveda, opravljen inšpek-
cijski pregled poslovanja s sredstvi proračuna RS pri 
občini Moravče. Šlo je za preverjanje porabe sredstev 
pri rekonstrukcijah cest Kovačija, Podgorica pri Pečah 
in Zg. Javoršica-Sv. Trojica. V vseh treh primerih je šlo 
tako za državni kot tudi občinski denar. Preverjeni so bili 
postopki oddaje del in obvezna poročila državi o porabi 
denarja.
Kaj je ugotovila inšpekcija? Da občina ni priložila 
usklajenega in sprejetega načrta razvojnih programov 
in ni imela sprejetega zaključnega računa proračuna. 
»Ugotovitve so predvsem posledica notranjega dogajanja 
v občini« je sklep inšpektorice. Občani pa vemo, da je šlo 
za blokado dela občine in znano pat pozicijo v občinskem 
svetu, ki so jo razrešile šele predčasne volitve. 
Ukrepi, ki jih je predlagala inšpekcija občini, to je ne-
mudoma obvestiti MF o sprejetem zaključnem računu 
in poslati manjkajoči del poročila o izvedbi projektov 

(načrti razvojnih programov), so bili, tako župan Rebolj, 
v celoti realizirani.
V teku je spet inšpekcijski pregled, ki je ponovno posledica 
prijave korupcijski komisiji. Seveda odločitve inšpekcije 
še ni, zanimivo pa je, kaj zdaj očitajo prijavitelji. V dveh 
točkah gre za sanaciji plazov,ki so povzročili zaprtje cest 
Velika vas-Senožeti in Zalog-Velika vas. Če občina ne 
bi reagirala, pač občani ne bi mogli do svojih domov! 
Očitajo tudi, da se je zgradil meteorni kanal Moravče, 
ki pa ni imel ustrezne postavke v lanskem proračunu. Res 
je, da je lani ni bilo. Res je tudi, da letos je, še najbolj 
res pa je, da bomo z gradnjo v kratkem šele začeli, pravi 
župan Rebolj. Na koncu se očita še vlaganje v digitalni 
oddajnik ATV Litija. Vlaganja so bila potrebna zaradi 
obveznega prehoda od analognega k digitalnemu odda-
janju. Ker ATV ni komercialna TV in ne ustvarja profita, 
so sile združile občine Šmartno pri Litiji, Litija, Trzin in 
Moravče. Vložek pomeni, da so vstopile v ATV kot druž-
beniki z lastniškimi deleži.
Naj bo jasno: nikomur ne odrekamo pravice do nadzora 
občinskih dejavnosti. To je še posebej naloga opozicije. 
Menimo le, da je treba prijave konkretizirati in argumen-
tirati tako, da bodo vzdržale, predvsem pa ne vnašale ne-
zaupanje, nepotreben nemir in slabo voljo med občane.

EV

KOMENTAR

KORUPCIJA!?
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Občina

Zgodilo se je 21. septembra 1941. Nemški policijski bata-
ljon je vzel na muho Mengeško – moravško četo, ki se je 
pojavljala v več akcijah naokoli. Obkolili so Sv. Mohor, na 
katerem je četa bivakirala in jo začeli silovito obstreljeva-
ti. Borci so več napadov odbili, pri tem pa je padel Tine 
Kmetič iz Trzina. Ko je četi začelo zmanjkovati streliva, je 
nekako našla vrzel v obroču in se umaknila proti Stegnam. 
Nemci so še naprej dovažali okrepitve, po zapisih do 400 
oboroženih vojakov. Po nekaterih virih naj bi ta boj šteli 
za enega največjih uspehov prvih partizanskih enot na 
Gorenjskem v letu 1941.

Občinska organizacija zveze borcev za vrednote NOB je 
v sodelovanju z občino pripravila spominsko prireditev 
ob spomeniku na Mohorju, kjer so v prijetnem in  toplem 
nedeljskem dopoldnevu zaplapolali številni prapori. V 
programu je sodelovala Pihalna godba Moravče, Mešani 
pevski zbor DU Moravče, recitatorki Tina Žnidar in Irena 
Ravnikar ter harmonikar Tomaž Avbelj. Za popestritev 
sta igrali sestri Ana in Katarina Ocepek iz OŠ Lukovica. 
Prisotne je pozdravil  predsednik OOZB Moravče, Jože 
Kveder. Osrednji govornik je bil župan občine Moravče, 
Martin Rebolj. Med drugim je dejal, da so borci NOB po-
stavili vrednostne mere, ki bi morale veljati za današnji 
in prihodnji svet ter izpostavil, da je bil boj na Mohorju 

junaško dejanje. Dotaknil se je tudi 
današnjega časa, ko politika name-
sto, da bi umirila krizno stanje, tega 
še poslabšuje.

Prireditev je bila dobro obiskana. 
Med obiskovalci je bilo več svojcev 
borcev Mengeško – moravške čete. 
Prisotni pa so bili zagotovo najbolj 
veseli gospe Marije Zakotnik, ro-
jene Bizjak, ki je bila v času borbe 
med borci na Mohorju. Ga. Marija 
je bila v četi skupaj z bratom, ki je 
bil komandant in svojim očetom. 
Njena prisotnost je dogodke izpred 
sedemdesetih let še bolj približala 
obiskovalcem. 

Tudi glasba narodno-zabavnega 
ansambla mladi Gamsi je še dolgo 
zadržala obiskovalce na prijetnem 
druženju na jasi ob spomeniku.

Organizatorja se zahvaljujeta vsem 
nastopajočim, ozvočevalcu Prelov-
šku, gasilcem in družini Zajc za lepo 
pokošen in pospravljen prostor, ki 
so ga dali na uporabo ter vsem, 
ki so pri srečanju sodelovali in 
pomagali.

VR

Spominska prireditev ob sedemdesetletnici 
bitke na Mohorju

www.moravce. si
6 Novice iz Moravške doline



Občina

Med Sp. Dobravo in Belnekom se izvajajo gradbena dela 
na cesti v skoraj celotni dolžini, ki do sedaj še ni bil re-
konstruirana. Glede na to, da je na tem področju precej 
neraven teren, je na posameznih delih nasuta večja koli-
čina materiala, ki se mora dobro posesti v cestišče. Zato 
bo cesta ostala v makadamu do naslednjega leta, letos 
pa bo narejeno le nasutje s finim peskom.

V Prikrnici se izvaja celovito prenovo vodohrama in tudi 
kompletne vodovodne instalacije, ki je vgrajena vanj ter 
zamenjava priključkov. Dela se izvajajo po programu javne-
ga komunalnega podjetja Prodnik, ki je tudi izvajalec javne 
gospodarske službe v občini. Prenovo financira občina.

VR

Po sledeh napredka naše 
občine

Pridobitev novega vodnjaka na 
meji med sosednjima občinama
Mnogo občanov iz obeh občin, Moravče in Lukovica, zahaja 
na krožno pot ob Gradiškem jezeru, da se razgibajo v lepi 
in zdravi naravi, ali da se preprosto razvedrijo. Na desnem 
bregu, na lukoviški strani, si je na lično urejenem Jernejevem 
vodnjaku od avgusta dalje možno potešiti žejo in to omo-

gočiti tudi pogostim štirinožnim spremljevalcem. Nekoč je 
ta vir vode služil bližnjemu mlinu, po katerem se vodnjak 
imenuje. Prav gotovo ja tudi danes več kot dobrodošel.
Na slavnostno odprtje vodnjaka, ki ga je opravil lukoviški 
župan Matej Kotnik, so povabili tudi moravškega župana 
Martina Rebolja. Torej tudi napredek združuje dve prija-
teljski sosednji občini.

VR

www.moravce. si

Pogovor predstavnic Zavoda za zdravstveno varstvo 
Ljubljana z županom občine Moravče

Program Živimo zdravo v Moravčah vodi Zavod za zdra-
vstveno varstvo Ljubljana.  Za informacije o poteku pro-
grama se lahko obrnete na Občino Moravče, ali na Tjašo 
Jerman z Zavoda za zdravstveno varstvo Ljubljana (tel. 01/ 
586 39 17 ali e-pošta: tjasa.jerman@zzv-lj.si ).
Pred pričetkom delavnic in predavanj v okviru Živimo zdra-
vo v naši občini, so se predstavnice Zavoda za Zdravstveno 
varstvo Ljubljana oglasile pri županu Martinu Rebolju, da 
še enkrat razložijo pomen projekta, s katerim se želi vpli-
vati na življenjski slog in s tem izboljšati zdravje, počutje, 
delovno storilnost ter izboljšati telesno kondicijo. 
Župan je izrazil podporo projektu in obljubil širše obve-
ščanje o terminih in vsebinah. Tudi sam je zainteresiran 
za predavanja in delavnice. Udeležil se jih bo, če bo le 
mogoče.

Program Živimo zdravo je za občino, občanke in občane, 
brezplačen. 

VR
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Občina

Moravški gasilci so 24. avgusta ob 21.09 dobili klic požar-
nega centra 112, da v Mošeniku 8 gori hlev. Nemudoma so 
bili po pozivnikih in ASK sistemu  obveščeni vsi gasilci ter 
najbližje gasilske enote: Krašce, Peče, Vrhpolje in požarni 
center Količevo. Nekaj gasilcev se je zaradi običajnega 
dela v tistem trenutku zadrževalo v Gasilskem domu, zato 
je bilo gasilsko vozilo Daf po dveh minutah že na poti. 
Toda hlev je bil v hipu v plamenih in dimu. Vodja inter-
vencije Anže Srenjšček je za naš časopis povedal, da 
gasilsko pravilo narekuje, da se najprej rešuje človek, če 
je v nevarnosti, potem živali. Ko je za življenje poskrbljeno, 
se rešuje imetje, kadar ni mogoče reševati vsega hkrati. 
Pove tudi, da ljudje v tem primeru k sreči niso bili ogroženi, 
zato so gasilci v spodnjih prostorih, polnih ognja in dima, 
reševali preplašene ter zaradi tega lahko tudi nevarne 
živali. Že domačini so jih poskušali rešiti, vendar so zaradi 
težkih pogojev, ki so zahtevali opremo, morali odnehati. 
Čeprav so bile tudi jasli že v ognju, je požrtvovalnim trem 
gasilcem iz gorečega objekta uspelo rešiti vse živali. Takoj 
po prihodu na kraj, so gasilci na pomoč poklicali požarno 
lestev, ki jim je omogočila,  da so požar gasili od zgoraj. 
Ves čas je potekal nadzor sosednjih stavb, hiše in gospo-
darskega poslopja, ki sta čisto blizu, da požar ne bi zajel 
tudi teh objektov. Kljub vsem naporom, ki so bili vloženi v 
gašenje in množici usposobljenih gasilcev, je bilo čez čas 
videti, da hleva ne bo mogoče rešiti. Zato so se gasilci 
dogovorili z lastnikom in pristojnimi iz policije, da začnejo 
z rušenjem objekta.  Pri podiranju in odvozu materiala so 
priskočili na pomoči delavci z mehanizacijo gradbenega 
podjetja Avbelj Franci s.p.. Tudi ta poseg je bil vse prej  
kot enostaven. Na hlevu je bilo shranjeno celoletno delo 
domačinov, seno, ki je gorelo, ali vsaj tlelo. Potrebno ga 
je bilo ves čas gasiti in biti v pripravljenosti.  Osemnajst ur 
in pol, vse do polčetrte ure naslednjega popoldneva je 81 
gasilcev, drugi dan pa še dodatnih šest, ostalo na požari-
šču. Vodja intervencije  pravi, da so storili vse, kar je bilo 

možno in je s sodelujočimi strokovno ter organizacijsko 
zadovoljen. Prisotni so bili štirje policisti, pripravljeno je 
bilo tudi reševalno vozilo. 
Družina Slamnikovih je pretresena, zelo pa so veseli po-
moči, ki so jo bili deležni od številnih dobrih ljudi. Vaščani 
Mošenika in že omenjeno gradbeno podjetje, so v parih 
dneh pospravili pogorišče, kot da ni na tem mestu nikoli 
gorel hlev.
Pri nesrečni družni se je oglasil tudi župan in oba pod-
župana. Obljubili so finančno pomoč. Ponudili so  tudi 
svojo fizično pomoč pri zidavi novega hleva. Na izredni 
seji je potem Občinski svet sprejel interventno pomoč iz 
rezervnega sklada. Pomoč pa prihaja iz vseh strani in to 
je tisto, na kar smo Moravčani lahko ponosni, ker v takih 
primerih poprimemo skupaj.
Gospodar Slamnikove domačije pravi: »Pokazalo se je, da 
v nesreči res spoznaš prijatelja.« V družini z ljubeznijo še 
naprej delajo in ostajajo na kmetiji, kakor so jih učili nji-
hovi starši. Številni so torej razlogi, da bo kmalu na mestu 
pogorišča stal nov hlev.
Družini želimo vso srečo!

VR

Požar jim je vzel hlev
Gospodar domačije Slamnik pravi: »Pokazalo se je, da v nesreči res spoznaš prijatelja.«
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Policija svetuje

www.moravce. si

POLICIJA SVetUJe

VANDALIZeM - ZAUStAVIMO GA!

Tudi na območju občine Moravče je v zadnjem času prišlo 
do več primerov vandalizma in sicer je prišlo do uničevanja 
stvari oziroma predmetov last Lovske družine Moravče, pri 
lovski koči v Moravčah, zato v nadaljevanju ne bo odveč 
nekaj besed o navedeni problematiki, ki je prisotna tudi 
v okolju kjer živimo. 

Uničevanje spomenikov, klopi, igral na otroških igriščih, 
dreves in parkov, telefonskih govorilnic, skrunitev grobov, 
razbijanje veliko okrasnih plošč na zidovih, šip in uličnih 
svetilk, pisanje po zidovih, prevračanje smetnjakov, uniče-
vanje prometnih in drugih znakov, parkiranih avtomobilov, 
nogometni huliganizem, metanje kamnov na mimovozeča 
vozila, v okna vlakov, nastavljanje skal na železniške proge 
ipd. so postali nekako del našega vsakdana, vendar nikakor 
ne del, s katerim bi se lahko kar tako sprijaznili, saj vanda-
lizem poleg neposrednih posledic v okolju zapušča tudi 
motnje v družbenih odnosih ter lahko vodi v brezbrižnost, 
strah in razkroj. Vandalizem sam po sebi kliče vandalizem. 
V mnogih deželah je postal veliko zlo mestnega pa tudi 
vaškega življenja.
 

ZAKAJ TAKŠNA VANDALSKA DEJANJA?

Razlogov je več:
• Takšno stanje je včasih posledica prikritih napetosti v 

družbi oziroma odsev splošnega družbenega stanja in 
težav. 

• V isti sapi, ko se pritožujemo nad ravnanjem vandalov, 
pozabljamo na pivsko kulturo v Sloveniji, saj pri nas go-
stom strežejo tudi potem, ko že pijano visijo za šankom. 
Strežno osebje bi moralo prepoznati pijanega gosta in 
ga nato znati prepričati, naj preneha s popivanjem.

• Mnogi se sami ali združeni v skupine napadalno vedejo 
do svoje okolice, najpogosteje v skladu s pravili tolp, 
zaradi osebne neuspešnosti, značajskih napak ali slabe 
vzgoje.

• Na urejenih nogometnih igriščih, kjer bi se lahko gledal-
ci dobro počutili, bi bilo manj vandalizma in huliganskih 
izpadov kot pa na navadno neudobnih stadionih, kjer 
navijače obravnavajo kot kriminalce.

• Na vandalizem vpliva razbito in zanemarjeno okolje, 
kjer se ljudje kaj hitro lahko počutijo ogrožene.

POSLEDICE VANDALIZMA NOSIMO VSI!

• Zaradi poškodovanih in uničenih javnih telefonskih 
govorilnic ne trpi le Telekom, ampak vsi tisti, ki bi iz 
njih radi telefonirali, pa ne moremo.

• Razbite svetilke ne kazijo le okolja, ampak tudi otežujejo 
gibanje ponoči in ne zagotavljajo občutka varnosti.

• Tisti, ki v telefonskih govorilnicah zlorabljajo tipko za 
pomoč ali za nevarnost, povzročajo nepotrebno delo 
in stroške intervencije, s tem pa posredno škodujejo 
tudi sebi.

• Premaknjeni, poškodovani ali odstranjeni prometni 

ZAHVALA

24. avgusta ob 21. uri nam je požar v celoti uničil hlev. Dnevi pred nami so bili negotovi, vendar skupaj z vami 
nam je in bo v prihodnje lažje.

Iskreno se zahvaljujemo številčni ekipi prostovoljnih gasilskih društev Moravče, Peče, Krašce, Vrhpolje, Studenec 
in CPV Domžale za hitro in požrtvovalno pomoč pri gašenju požara in reševanju živine.

Zahvala vsem sosedom, prijateljem, sorodnikom in znancem od blizu in daleč za materialno, finančno, fizično in 
psihično podporo.

Posebna zahvala gradbeni mehanizaciji Franci Avbelj s.p. za takojšno sanacijo požara, podjetju in sodelavcem 
Helios d.o.o Količevo, občini Moravče in g. županu Rebolju, podjetju Termit-Drtija, Vemis-Žavbi Mihael s.p, vete-
ranom Moravč, združenju govedorejcev ter trgovini Sam d.o.o. Domžale.

Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala!!

»RES JE DA,V NESREČI SPOZNAŠ PRIJATELJA !

MOŠENIK, september 2011
IVAN in MOJCA VEHOVEC z družino

SLAMNKOVI
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Društva

znaki povzročajo nevarnost za vse udeležence v pro-
metu.

• Skale na železniški progi, razbita okna vlakov, goreče 
zavese in sedeži vagonov lahko povzročajo nevarnost 
za vse potnike in kažejo, da vzgoja naših šolarjev ni 
najboljša

• Uničeni spomeniki pomenijo neposreden napad na 
kulturne dobrine nekega naroda in ne prizadevajo le 
nas, ampak tudi naše potomce. 

• Poškodovana igrala na otroških igriščih so nevarna za 
vaše otroke in preprečujejo njihovo sprostitev. 

• Uničene cvetne gredice in polomljene drevesne veje, 
klopi, vržene v jezera, kazijo naše okolje in zato škodijo 
vsem. 

• Vaši otroci se lahko poškodujejo z razbito steklovino 
ali uporabljeno injekcijsko iglo, ki jo je prejšnji večer 
odvrgla skupina mladostnikov, ki se redno zbira na 
igriščih ob vrtcih.

• Pobesneli navijači na nogometnih in drugih tekmah 
druge prikrajšajo za športne užitke. Med divjanjem in 
medsebojnim obračunavanjem pogosto poškodujejo 
tudi povsem nedolžne ljudi ali njihovo lastnino.

• Turizma ne ogroža samo kriminaliteta. Med različnimi 
viri ogrožanja so na prvem mestu vandalizmi.

Vandalizem je lahko tudi kaznivo dejanje, predvsem pa ško-
dljivo vpliva na vsakdanje življenje, medsebojne odnose, 
ruši občutek varnosti in dobro počutje v okolju.
Kazenski zakonik Republike Slovenije kaznivega dejanja 
“Vandalizem” ne definira kot posebno kaznivo dejanje, 
ampak se ga kot nesprejemljivo obliko ravnanja v družbi 
lahko obravnava kot prekršek ali kaznivo dejanje glede 
na namen izvršitve dejanja ter posledico oz. posledice 
tega dejanja. Tako se vandalizem v Sloveniji obravnava in 
sankcionira skozi prizmo kaznivih dejanj zoper premoženje 
(npr. poškodovanje ali uničenje stvari, ki so posebnega 
ali zgodovinskega pomena, ali naravne znamenitosti, 
poškodovanje tuje stvari itd.), kaznivih dejanj zoper javni 
red in mir (npr. skrunitev grobov), kaznivih dejanj zoper 
splošno varnost ljudi in premoženje (npr. poškodovanje 
ali uničenje javnih naprav) itd.
 

ŠKODO PLAČUJETE TUDI VI!

Čeprav se navedene oblike vandalizma med seboj razliku-
jejo in bi lahko našteli še celo vrsto vandalskih dejanj, imajo 
vsa nekaj skupnega - poškodovanje ali uničenje stvari!
 
• Če je škoda povzročena vam, boste zanjo plačevali 

sami, če pa so poškodovane javne dobrine, bomo 
plačevali vsi davkoplačevalci.

• Nekaterih vrst škode, še posebej na spomenikih in 
naravnih dobrinah, seveda ni mogoče izraziti v denar-
ju in je pogosto tudi ni več mogoče popraviti. Zato si 
prizadevajmo, da bi nam skupaj uspelo doseči višjo 
kulturno zavest ljudi.

 
Vsega ne moremo odpraviti s kaznijo. Kazen je izhod, s 
katero preprečujemo nevarno ravnanje, dolgoročna rešitev 
pa je ustvarjanje takšnih razmer, da vandalizma ne bo več. 
Treba je odkriti vzroke takšnega ravnanja in jih odpraviti. 
Poskrbimo za to v svojem okolju, posvetimo se otrokom in 
mladini, omogočimo jim ustvarjalno sproščanje napetosti, 
načrtno lepšanje praznih in pustih betonskih zidov.
Resda se proti vandalizmu ni vedno lahko boriti, vendar 
je vredno poskusiti.
Ob vandalskih dejanjih nikoli ne ostanite brezbrižni, češ 
saj to ni moje, to se me ne tiče in podobno.
• Če opazite, da se nekdo vandalsko obnaša, ga skušajte 

opozoriti, naj tega ne počne.
• Če presodite, da vašega poziva ne bodo upoštevali, 

pokličite policijo. 

Na vsak klic se bo policija odzvala ter ukrepala v skladu z 
zakonskimi pooblastili. Policija se bo poskušala pojavljati 
“na pravem kraju ob pravem času”.
Bodite vzor vašim otrokom, sosedom in drugim sodrža-
vljanom. Zavedajte se posledic vandalskih dejanj in nam 
pomagajte pri preprečevanju ter pri odkrivanju storilcev. 
Čisto in lepo urejeno okolje, prijazni in gostoljubni ljudje so 
za turistično ponudbo nepogrešljivi in tega se je potrebno 
nadvse zavedati.

www.moravce. si
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Društva

www.moravce. si

Po nekaj deževnih dneh smo se z upanjem, da nam bo le-
ta prizanesel, podale na obisk lanski zmagovalki Mladi 
kmetici leta 2010. Sprejete smo bile nadvse prisrčno in v 
imenu vseh družinskih članov Klemen. Poleg lepo urejene 
hiše, ki je polna rož, imajo v hlevu še 9 repov za katere 
v glavnem skrbita njen mož in tašča. Večino dohodka pa 
jim prinese les, saj imajo kar nekaj gozda. S predsednico 
DPŽ Izlake-Kandrše-Mlinše go. Ule in predstavnikom 
Občine Zagorje, ki nas je prišel pozdravit v imenu župana 

občine Zagorje, smo ob zakuski in veselim klepetom dale 
priznanje za pogum ge. Ladi za odlično delo, saj biti mati, 
žena, rejnica, kmetica in dobra snaha ni lahko. Društvo 
Izlake-Mlinše-Kolovrat ima tudi svoj pevski zbor, ki nam 
je zapel nekaj narodnih. Ob zvokih harmonike pa smo tudi 
zaplesale in se nato odpravile na Čemšeniško planino. 
Lepo urejena koča nudi vse, kar pohodniku pripada po 
naporni poti. Potem pa nazaj v dolino. 

Povzeto po: Fani Cajhen

Tako kot vsak dan, so bili naši pretekli dnevi, meseci kar 
»prijetno« naporni, saj smo tako za prepoznavnost kraja 
kot tudi za svojo dušo marsikaj storile. Tako smo:
- na občnem zboru v februarju je prevzela delo predse-

dnice Romana Capuder,
- marca smo organizirale tečaj v pripravljanju solat 

»Solate na 101 način« na gradu Brdo - Strmol pri Kra-
nju, ter se udeležile pohoda okoli Gradiškega jezera v 
organizaciji DPŽ Lukovica,

- v aprilu smo sodelovale pri predstavitvi občine Moravče 
v Arboretumu Volčji potok,

- v maju so stekle prve priprave na 6. državne ženske 
kmečke igre 2011,

- v juniju smo združile praznovanje rojstnega dne članice 
Pavle in nastop oktetov na gradu Tustanj, katerim smo 
za pogostitev spekle pecivo.

- V mesecu juniju smo imele ekskurzijo na Kozjansko, 
in sicer v vas Kalobje, ki je poznana predvsem po 
Kalobških rokopisih ( knjiga z molitvami in kranjskimi 
pesmimi napisana v slovenskem jeziku.), ki datirajo iz 
17. stoletja.

Tu se nahaja tudi Zeliščna kmetija Kalan od koder se 
ponuja lep pogled na Pohorje, Uršljo goro, Peco, Alpe, 
Kum in celotno Kozjansko. V neokrnjeni naravi kmetija 
Kalan na strmih površinah prideluje ekološko zdravilne 
in aromatične rastline, naravi prijazno in brez mineralnih 
gnojil. Seveda ročno pobirajo pridelek, ročno odstranjujejo 
plevele, odmrle dele zelišč ter slednja sušijo v sušilnicah. 
Na 1,5 ha pridelujejo približno 50 vrst zdravilnih rastlin. 
Vsi proizvodi so označeni z logotipom kmetije in blagovno 
znamko BIODAR (znak nadzorovane ekološke pridelave).
 Na Zreškem Pohorju smo si ogledale tudi arhitekturno 
zanimivo novo cerkev. Pot nas je nato vodila nazaj na 
Planino na turistično kmetijo Gričnik & Marinšek, kjer se 
ukvarjajo z vzgojo, pridelavo in prodajo jagod. Zaključile 
smo na kmetiji Podpečan, katere največja zanimivost je 
sirarna, prava poslastica pa so njihovi vloženi izdelki – sir 
v oljčnem olju.

EKO pozdrav ! 

Povzeto po: Fani Cajhen

Povzetek dela Društva podeželskih žena Moravče v prvi 
polovici leta 2011

Na obisku pri Mladi kmetici leta 2010 na Blodniku nad Trojanami

Pa pojdimo na pot velikih pričakovanj in druženja. Začeli 
smo v Moravčah ob 7. uri. Po pregledu števila potnikov v 
Moravčah, pa je bilo tako kot vedno slišati: Ali je ta že tu 
? Ali imaš kaj za potovalno bolezen ? Ali si kaj pozabil ? 
SMO VSI ? VSI! GREMO !!! 
V Fažani smo se vkrcali na ladjico in po 20 minutah vožnje 
prispeli na Brione, kjer nas je že čakal lokalni vodič. Razložil 
je, da Brione sestavlja 14 otokov, od tega sta dva večja: 
Veliki in Mali Brioni ter 12 manjših.
Vodič se je pohvali, da so tu so uživali mnogi državniki, s 
katerimi se je Tito dobro razumel. 
Brione so obiskale tudi največje zvezde, kot sta Elizabeth 
Taylor in Sophia Loren. Danes se v Titovi rezidenci, ki je 
arhitekturno delo Jožeta Plečnika, nahaja mednarodni 

konferenčni center. 
Še vedno pa je v voznem stanju Titov avto iz leta 1953, ki 
so mu ga podarili naši izseljenci iz Amerike. Poleg avtohto-
nega življa je večina živali priromala k Titu kot diplomatsko 
darilo. Tako se je s časoma nabral kar bogat živalski vrt. 
Obiskali smo pravoslavno kapelico in cerkev, muzej živali 
in muzej znanih velikih osebnosti, ki jih je gostil Tito. 
Pozno popoldan pa smo se ustavili tudi na slovenski obali 
in se veseli vrnili, saj pregovor pravi

»POVSOD JE LEPO, DOMA JE NAJLEPŠE!« 

Povzeto po: Fani Cajhen

DPŽ Moravče na brionih
Vsak dan izkoristite za druženje z ljudmi, ki jih imate radi
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Društva

2. evropsko prvenstvo v ročni košnji

Prva mednarodna tekma v ročni košnji je bila pred dva-
inštiridesetimi leti med bavarskimi in tirolskimi kosci, 
pred dvanajstimi leti je bilo v Kranju tekmovanje Alpskih 
dežel.
V Cerkljah na Gorenjskem je med 19. in 21. avgustom 
potekalo 2. evropsko prvenstvo v ročni košnji, na katerem 
so se pomerili najboljši kosci in kosice Avstrije, Baskije 
(Španija), Bavarske (Nemčija), Južne Tirolske (Italija), 
Švice in Slovenije.
Ženske so kosile parcele velike 7 x 5 metrov. Moški pa 
so se pomerili v kraljevski disciplini na parcelah 10 x 10 
metrov.

Vsa prva mesta, ekipno in posamično, tako v moški kot 
v ženski konkurenci so osvojili švicarski kosci in kosice. 
Slovenskim tekmovalcem se je poznalo, da so tekmo 
dočakali že utrujeni od organizacijskih priprav, med kosci 
je bil najboljši Miha Podkubovšek na 26. mestu in med 
kosicami Tina Videnšek na 13. mestu.
Za slovensko ekipo so kosili tudi letošnji državni prvak 
Tomaž Oblak z Jame pri Mavčičah, Matej Pibernik, Blaž 
Jemec in Primož Jemec. Matej, Blaž in Primož pa seveda 
prihajajo iz naših domačih krajev, torej iz občine Morav-

če. Občani Moravč smo tako lahko ponosni, saj smo bili 
edina občina z kar tremi tekmovalci. Za žensko ekipo je 
poleg Tine Videnšek kosila še Marta Ročnik, ki živi v bližini 
Šoštanja.
Zanimiva je bila tudi županska košnja, v kateri je šesterica 
županov oz. podžupanov – Franc Čebulj (Cerklje), Borut 
Sajovic (Tržič), Miro Kozelj (Šenčur), Miran Zadnikar 
(Preddvor), Martin Rebolj (Moravče) in Marko Čuden (Bre-
zovica) pokazala, da še znajo nabrusiti koso in tudi kositi. 
Najhitrejši je bil Sajovic, ki je za nekaj sekund ugnal Čebu-
lja, tretje mesto je zasedel naš župan Martin Rebolj. 
Čez dve leti pa se slovenska ekipa koscev in kosic podaja 
ponovno na Evropsko prvenstvo, ki bo potekalo v Italiji 
(Južna Tirolska). 

NINA JEMEC MIKLIČ

Priprave na košnjo županov

Srečanje je na Graški gori, gori jurišev, potekalo ob 67. 
letnici pohoda XIV divizije na Štajersko. V kulturnem pro-
gramu so sodelovala domača društva in ob tem mnogo 
mladih. Slavnostni govornik, dr. Matjaž Kmecl, akademik 
in častni občan  Velenja,  je poudaril pomen partizanskega 

boja in se dotaknil tudi današnjega časa. Po kulturni prire-
ditvi je sledilo druženje med starimi in na novo pridoblje-
nimi prijatelji tudi iz moravške organizacije. Srečanje se je 
končalo ob veseli glasbi narodno-zabavnega ansambla.  

VR

Avgusta so se člani Občinske organizacije Zb za vrednote NOb 
Moravče udeležili 25. tradicionalnega srečanja na Graški gori
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Jernejeva nedelja letos še bolj slovesna

V nedeljo, 28. avgusta 2011, smo v Pečah praznovali tra-
dicionalno farno žegnanje, Jernejevo nedeljo. V prireditev 
vaščani Peč vsako leto vložimo veliko truda, ki ga znajo 
ceniti številni obiskovalci iz vseh koncev Slovenije, pa tudi 
iz tujine, ki se radi vračajo v Peče. Na Jernejevo nedeljo 
vsako leto še posebej povabimo vse, ki so včasih živeli v 
Pečah, pa jih je pot odnesla kam drugam, tiste, ki so tu 
službovali, hodili v Peče v šolo in vse ostale, ki so kakor-
koli povezani s Pečami. Letos je bila Jernejeva nedelja še 
posebej slovesna, saj nas je obiskal Ljubljanski nadškof 
dr. Anton Stres. Najprej je pred cerkvijo blagoslovil zeli-
šča, nato pa nove pridobitve peške župnije. Po zvoniku, 
ki smo ga obnovili nekaj let nazaj, smo Pečani z delom 
pridno nadaljevali in tako je nadškof Stres blagoslovil novo 
ostrešje, fasado, obnovljeno zakristijo, vhod v cerkev, nov 
križ na pokopališču in obnovljeno cerkveno obzidje. Po 
blagoslovu se je slovesnost nadaljevala s sveto mašo, ki jo 
je vodil nadškof dr. Anton Stres, somaševala pa sta domači 
župnik Franc Povirk in stari znanec Peške župnije, misijo-
nar Anton Pust. Po sveti maši so se župljani Peč zahvalili 
nadškofu za obisk in lepo bogoslužje, nato pa se je Franc 
Povirk zahvalil vsem, ki so pripomogli k dokončanju del. 
Zahvalil se je županu Martinu Rebolju kot predstavniku 
občine Moravče, ki je v izdatni meri pripomogla k obnovi, 
arhitektoma Ivanu Pezdircu in Vladimirju Brezarju, Albinu 
Prašnikarju za posek lesa in Miru Kosu ter Silvu Kosu za 
obdelavo lesa, Mihaelu Žavbiju za zidarska dela, Robiju 
Jančarju za tesarska, kleparska in krovska dela, Simonu 
Prašnikarju za izdelavo križa na zvoniku, angela in križa 
na cerkvi in ograjI, Stanetu Bunjevcu za napeljavo vode 
v cerkev in na pokopališče, Mileni Kokalj za čiščenje po 
gradbenih delih in Antonu Stenku, ki je pred skoraj dese-
timi leti vodil izjemno pomemben in  težek projekt gradnje 
novega župnišča. Zahvala je šla tudi številnim botrom pa 
tudi vsem ostalim krajanom in drugim prijateljem Peč, ki 
so pomagali pri obnovitvenih delih. Po sveti maši se je 

dogajanje preselilo na prostor pred cerkvijo, kjer nas je 
s svojim nastopom, kot že vrsto let, razveselila folklorna 
skupina društva upokojencev iz Kamnika, zapel pa je tudi 
Peški oktet. Kasneje so z majhnimi darilci počastili vse 
godovnike; Jerneje, Nejke, Nejce ipd., nagovoril pa nas 
je tudi Moravški župan Martin Rebolj. Obiskovalci so se 
lahko posladkali z odličnim pecivom peških gospodinj in 
preizkusili svojo srečo pri bogatem srečelovu. Organizatorji 
smo bili tudi tokrat več kot zadovoljni, saj smo videli same 
nasmejane obraze in vemo, da se bodo obiskovalci radi 
še vrnili v Peče. Vljudno vabljeni, da nas, če ne prej, drugo 
leto na Jernejevi nedelji obiščete tudi vi!

Ajda Lalič

Letos sta potekali dve večji srečanji upokojencev in obeh 
so se moravški upokojenci udeležili s polnim avtobusom. 
Tridesetega junija so se udeležili srečanja upokojencev 
Slovenije na Pokljuki. Slavnostni govornik je bil predse-
dnik države, dr. Danilo Türk, ki je med drugim izpostavil 
dobrodošlo delovanje upokojenskih organizacij. Prvega 
devetega pa je potekalo srečanje upokojencev Gorenjske 
na Soriški planini, na katero povabijo tudi župane te pokra-
jine. Tako  je tako srečanje še bolj vsebinsko zanimivo in 
marsikatere izkušnje bodo dobrodošle tudi po sosednjih 
društvih in občinah.

Obe srečanji sta bili zelo obiskani in dobro sprejeti. Obakrat 
je tudi vreme dobro služilo organizatorjem in obiskoval-
cem, ki niso skoparili z veselim druženjem. 

Tudi moravški upokojenci so bili zadovoljni. Vabijo vse, ki 
se do sedaj nekako niso mogli odpraviti od doma, da se 
jim v bodoče pridružijo. VR

Moravški upokojenci se udeležujejo vseh vseslovenskih srečanj
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»N’coj je pa ena lepa noč,« je v petek, 26. avgusta 2011, 
zazvenelo po atriju gradu Tuštanj, ko so se fantje Grajskega 
okteta postavili na oder, s pogledom pozdravili množico 
pričakujočih poslušalcev, prisluhnili začetnemu akordu in 
z glasbo pretrgali napeto tišino. 
Melodije svetlega tenorja, žametnega baritona in globoke-
ga basa so se ujemale v prekrasnih harmonijah in glasba 
izbranih pesmi je napolnila prostor …
Vsi tisti, ki so se odločili, da si ta petkov poletni večer 
popestrijo na tradicionalnem avgustovskem koncertu 
Grajskega okteta, bi zagotovo pritrdili zgornjim besedam. 
Pesmi o grenki pelin roži, galebu , pisanih poljih in veseli 
Dolenjski so nas namreč lepo uvedle v večer, zapolnile prvi 
del koncerta in nas pripravile na predstavitev projekta, na 
katerega so mladi pevci posebno ponosni – na svojo prvo 
zgoščenko. Grajski oktet tako zdaj lahko poslušamo tudi 
v dvajsetih pesmih, ki so posnete na črno-rdečem cd-ju, 
okrašenim s starimi motivi. Potek snemanja, občutke in 

umetniški vidik so nam vsi sodelujoči predstavili skozi 
pogovor, ki pa ga je na koncu zamenjal stand-up nastop 
Tina Vodopivca. Njegove posrečene izjave so prav zares 
nasmejale občinstvo. A Tin ni bil edini gost koncerta, saj 
so kmalu zatem množico besed zamenjali romantični 
zvoki citer Tomaža Plahutnika. S citrami je večer postajal 
vse bolj in bolj čaroben in ta čarobnost se je v pesmi Dan 
ljubezni preselila tudi v srca, verjamem, da prav vseh, 
poslušalcev. 
»Samo z navdušenjem lahko dosežemo veličastne stvari,« 
pravi misel. Mislim, da je to razlog, da smo lahko uživali v 
veličastnem glasbenem večeru, za katerega smemo reči: 
n’coj je b’la pa ena lepa noč …

Mirjam Šuštar

P.S.  Zgoščenko Grajskega oketa z naslom Dober večer 
lubo dakle, lahko dobite v KZ Moravče, kavarnici Detelca 
in v cvetličani Markuš.

ČARObeN VeČeR NA tUŠtANJU

II. likovna kolonija Češnjice je potekala 10. in 11. sep-
tembra pod pokroviteljstvom župana občine Moravče 
Martina Rebolja in v organizaciji KUD Serafin iz Ljubljane. 
Udeleženci so bili slikarji: Nina Dorič Majdič iz Moravč, 
Matjaž Bukovac, Cica Kolar, Mija Počkaj, Jelka Krišnnik 
in Ema Soleva Vardjan iz Ljubljane ter Marjan Merjasec 
iz Zgornjih Pirnič pri Medvodah. Vsak slikar je ustvarjal v 
tehniki, za katero se je odločil. Motiv letošnjih slik so bile 
cerkve na moravškem, in sicer: sv. Valentina na Limbarski 
gori, sv. Mohorja in Fortunata, sv. Andreja, sv. Miklavža, 
Marije kraljice angelov na Drtiji, Žalostne Matere Božje 
na Hribcah, sv. Petra in Pavla na Vrhpoljah, pod motom: 
»Sonce je popilo meglice in cerkvice, golobice so zasijale 
na vrheh.«  

Slike bodo razstavljene na enodnevni razstavi ob 132. 
Mozartovih družinskih dnevih v Polhograjski graščini dne 
25.9. 2011. Slikarji bodo širši javnosti predstavljeni tudi v 
brošuri, ki izhaja ob tej vsakomesečni prireditvi. Avkcijska 
prodaja bo konec oktobra v poročni dvorani na gradu 
Tuštanj. Organizatorja sta prosila avtorje, da izkupiček 
podarijo za obnovo Mohorjevega mlina na Poti ob Rači. 

Bilo je prijetno in ustvarjalno druženje, za kar sem vsem 
iz srca zahvaljujeta gostitelja in organizatorja

Teuta in Mitja

LIKOVNA KOLONIJA V ČeŠNJICAH
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S šolo za šolo

Po več mesecih priprav se je v torek, 23. 8., v naša jadra 
ujel pravi veter in smo odpluli. Kam? V Njegovo smer, 
seveda! Ladja s 115-imi potniki in 29-imi mornarji je letos 
osmič krenila na štiridnevno plovbo, na kateri smo doži-
veli polno zanimivih stvari. Spoznali smo preroka Jona, z 
dramatizacijo podoživeli njegovo srečanje z Bogom in se 
od njega kar nekaj dobrega naučili. Ogledali smo si Vrh-
niko, si ob igrah zgradili ladje, skupaj molili, tekmovali v 

štafetnih igrah ter na 13-ih delavnicah ustvarjali različne 
izdelke. Ko smo v petek pristali, da bi po igrah s sveto 
mašo zaključili potovanje, pa so nam ugrabili Jona. Do 
njega smo potem zgradili mostove in ga s skupnimi mo-
čmi rešili. Za vsa doživetja smo se pri sveti maši zahvalili 
in v Moravčah (za letos) spustili zastavo ter se zasidrali, 
obrnjeni v Njegovo smer.

Klara Štefan, foto: Rok Urbanija

Oratorij v Moravčah

OSNOVNOŠOLSKA RAZbReMeNIteV: ANIN ŠPORt

Prvega septembra so moravški 
osnovnošolci ponovno stopili v 
svet učenja in zgodnjega vstaja-
nja, vendar v letošnjem šolskem 
letu jim bo obremenjen vsakdan 
razbremenil  nov projekt, ANIN 
ŠPORT, ki bo nudil vsem zainte-
resiranim osnovnošolcem  pet ur 
športne vzgoje na teden.  Vodja 
projekta je profesorica športne 
vzgoje Ana Kovač, ki je privolila 
v intervju in nam bo povedala o 
novem projektu nekaj več. 

Pozdravljena.  Kako se je začela 
misija » Anin šport« ? Je bila to 
vaša ideja? 
Projekt je bil uveden že lansko 
leto, ampak nam žal razpisa ni 
uspelo ujeti, letos pa sva se z 
gospo ravnateljico potrudili in se 
s pomočjo okoliških športnih dru-
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S šolo za šolo

www.moravce. si

štev  prijavili na razpis in ga pridobili. Ker sem na fakulteti 
usmerjala športno rekreacijo mi je zdrav način preživljanje 
prostega časa blizu in je zato projekt še dodaten izziv pri 
rednem delu v šoli. 

Koliko učencev se bo udeležilo projekta in kako namera-
vate organizirati skupine? 
Zaenkrat je na matični šoli in podružnici prijavljenih skupaj 
190 otrok. Orientirali smo se tako, da bi vsak razred imel 
eno skupino, a smo po prijavah morali določene skupine 
razporediti. V vsakem razredu bo ena skupina, izjeme so 
drugi razred, kjer sta dve skupini, ter šesti in sedmi razred, 
ki sta združena po spolu. V osmem in devetem razredu smo 
formirali le eno skupino,ki  je največji izziv, saj se tu najbolj 
pozna negativen trend nezdravega preživljanja prostega 
časa . Torej v šolskem letu 2011/12 bo devet skupin na ma-
tični šoli in dve skupini na podružnični šoli Vrhpolje.  

Katerim športom se boste posvetili? 
Glede na to, da sodelujemo z okoliškimi športnimi društvi 
bi izpostavila  atletiko, nogomet, karate, kolesarstvo, po-
hodništvo, badminton, ples, baseball, odbojko, košarko, 
rokomet, tek na smučeh, namizni tenis, urbane športe (ro-
lanje, plezanje, rolkanje) in določene teoretične vsebine.  
Sama vsebina se bo razlikovala po starostnem obdobju. V 
razredni stopnji planiram več bazičnih elementov gimna-
stike, atletike in elementarnih iger, v predmetni stopnji pa 
več zahtevnejših in nevsakdanjih vsebin. 

Vas bomo videli na tekmovanjih? 
Moj projekt je netekmovalnega značaja res pa je, da bodo 
društva, s katerimi bomo sodelovali, dobila nove člane, ki 
bodo tekmovali zanje.   Projekt »Anin šport«, oziroma kot 
se uradno imenuje »Zdrav življenjski slog «,  je namenjen 
predvsem spoznavanju čimširšega spektra športov, aktiv-
nemu preživljanju prostega časa in zabavnemu druženju 

učencev. 

Kako si trenutno predstavljate  potek ure?  
Sama ura se verjetno ne bo veliko razlikovala od rednega 
pouka, kar zadeva uvodni del. Pregledali bomo prisotnost 
in se z ogrevalnimi vajami pripravili na ključni del vadbe. 
Ker nisem omejena z učnim načrtom bodo vsebine bolj spro-
ščene in več časa bo namenjeno igri in zabavi. Prisluhnila 
bom tudi izvirnim idejam učencev. 

Boste sami vodili vse ure, ali boste imeli še pomočnike? 
V glavnem bom vse ure vodila sama. Pri  določenih špor-
tih mi bodo na pomoč priskočili tudi strokovni sodelavci 
iz športnih društev in klubov, ki bodo znali tisti šport še 
kvalitetnejše predstaviti.  Na primer, Jernej iz karate kluba 
Buchido, kolesarji iz ŠKTD Bicikel in trenerji iz NK Termit 
Moravče, učitelj plesnega kluba Miki,  atleti iz AK Domžale  
ter člani planinskega društva  Moravče . 

Slišala sem za » Anine aktivne sobote«! Kaj lahko priča-
kujemo ob sobotah? 
Od sobotah lahko pričakujete predvsem aktivnosti za pred-
metno stopnjo. Izbirala bom vsebine, ki jih imajo učenci radi 
in tudi tukaj prisluhnila predlogom učencev. Nagibam se 
predvsem h kolesarskim izletom, bowlingu, športnim tur-
nirjem na šolskih površinah, obiskali bomo izbrane tekme 
in še mnogo drugih zanimivih dejavnosti. Med zimskimi 
počitnicami pa planiram tečaj alpskega smučanja za pred-
metno stopnjo na smučišču v Vidergi. 

Za konec…
Bi povedala, da z veliko elana zrem v tekoče šolsko leto  in si 
želim, da bi z učenci preživela mnogo zabavnih in športnih 
ur pri Aninem športu.  

 Ana Kovač&Irena Ravnikar

1. tek prijateljstva foto: OŠ JV Moravče
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Šport

Skoraj vse domače nogometne 
selekcije Termit Moravče so že odi-
grale prva prvenstvena kola, le naši 
najmlajši ekipe U8 do oddaje pri-
spevka še niso nastopili na 1. turnirju 
letošnje sezone.
Ekipa U9 je bila na domačem igrišču 
na turnirju 1. kroga MNZ lige tesno 
poražena na vseh treh tekmah. Kljub 
temu pa smo bili z igro naših nogo-
metašev zadovoljni.
Ekipa U10 je v 1. kolu doma gostila 
naše sosede iz Dobaj in jih  prepričlji-
vo premagala s 5:1.
Mlajši dečki U12  so odigrali štiri kola 
in si z dobro igro priigrali 12 točk, 
kar jih trenutno uvršča pod sam vrh 
lestvice.
Združeni ekipi kadetov in mladincev 
NK Roltek Termit so po štirih kolih 
prav tako prikazali solidno igro. Kadeti so zabeležili eno 
zmago in tri poraze, mladinci pa so bili uspešnejši z dvema 
zmagama in dvema porazoma.
Članska ekipa preživlja trenutno krizo, saj po treh krogih 
ostajajo brez točk. V gosteh so doživeli tesen poraz proti 
črnuškemu moštvu, nato pa še poraza proti Medvodam 
in Rudarju Trbovlje Trdno verjamemo, da se bodo fantje 
pobrali.
Ekipa veteranov pa je sezono štartala z zmago, saj je na 
domačem igrišču premagala veteransko ekipo iz Ihana z 
rezultatom 3:1.
Na koncu pa tudi pohvala našim fantom, ki igrajo v selekciji 
U14 pri NK Dob.

Ponovno pozivam vse ljubitelje moravškega nogometa, da 
se pridružijo našemu nogometnemu klubu. Vse informaci-
je dobite na naši spletni strani www.nktermit.si.

Bojan Bibič

Nogometna sezona 2011/2012 v polnem teku

nK TerMiT Moravče
vabi

vse LJubiTeLJe noGoMeTa, TaKo naJMLaJše 
od 6. LeTa daLJe, KoT Tudi osTaLe 

noGoMeTne navdušenCe, da se pridružiJo 
našeMu noGoMeTneMu KLubu.

vse podrobnosTi o vpisu in osTaLe 
inforMaCiJe LahKo dobiTe vsaK ToreK Med 
19 in 20 uro v brunariCi ob noGoMeTneM 

iGrišču,
aLi na sLedečih TeLefonsKih šTeviLKah:

070 701 404  raJKo vavpeTič

031 682 768  Tine biziLJ

041 349 395  boJan bibič

Športni navdušenci in ljubitelji košarke so v 
soboto 4. septembra  lahko spremljali  košar-
karski turnir trojk. Prvo mesto je zasedla ekipa   
“Pande”, ki je v finalu igrala  s ”Tazadnjo ekipo”, 
sicer zmagovalko zadnjih dveh turnirjev, na 
tretje mesto pa se je uvrstila ekipa “Vojnik.” 
Med seboj so se pomerile tudi osnovnošol-
ske ekipe, med katerimi so bili najboljši La-
kersi (Luka Kos, Lovro Kos, Andraž Korošec, 
Andrej Avbelj), drugi so bili Team Jordan 
(Anže Štih, Jan Peterka, Nejc Leben), tretji 
pa Brko team (Žiga Birk, Katja Pirnat, Nik 
Kladnik, Luka Groboljšek). Kot je že v navadi, 
je med odmorom potekalo tudi tekmovanje 
posameznikov v metu trojk. Letos je bil naj-
boljši Matevž Korošec. 

Košarkarski turnir v Moravčah 

Maja Hren
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Šport

Nova Slovenija se je pred kratkim poslovila od svojega 
prvega predsednika in ustanovitelja stranke, dr. Andreja 
Bajuka. Hvala Bogu, da je vsaj ob njegovi smrti Slovenija 
spoznala in priznala veličino in zasluge našega pred-
sednika, predsednika vlade in finančnega ministra ter 
tako vsaj posmrtno rehabilitirala človeka, ki je iz ljubezni 
do domovine zapustil ugledne službe v tujini in svoje 
znanje in izkušnje namenil za pomoč ljubljeni domovini. 
Kljub mednarodnim priznanjem za njegove zasluge na 
področju financ  je v Sloveniji doživel veliko nerazume-
vanja, podtikanja in celo medijskega zasramovanja, kar 
je končno vplivalo tudi na volilni rezultat stranke. Šele 
sedaj, ko se je Slovenija znašla v popolni finančni in 
gospodarski krizi, mnogi ugotavljajo, da je bil dr. Andrej 
Bajuk najboljši finančni minister v samostojni Sloveniji in 
edini, ki je Slovencem znižal davke. Morda pa le prihaja 
čas, ko bo delo spet bolj cenjeno kot prazne in pretirane 
obljube tistih, ki jih vedno znova tudi prelomijo.
Končalo se je poletje, ki je bilo v preteklosti označeno 
kot »čas kislih kumaric«. Nič se ni dogajalo, vse je teklo 
po ustaljenih tirih, vendar vse ZELO, ZELO POČASI. Ko 
v NSi ocenjujemo delo aktualne občinske oblasti, ima-
mo občutek, da takšno stanje (»čas kislih kumaric«) v 
Moravčah traja že DOLGO, DOLGO. Ker vam ne znamo 
postreči z odgovori, vas bomo, dragi občani, spraševali. 
Mogoče veste odgovore VI. Svetniki NSi odgovorov 
na spodaj zastavljena vprašanja na sejah občinskega 
sveta ne dobimo. Ne pisno ne ustno. Kratka zanimivost 
z zadnje seje občinskega sveta: občinski uslužbenec je 
imel odgovor na zastavljeno vprašanje svetnika, pa mu 

je župan Martin Rebolj 
PREPREČIL posredo-
vati odgovor. Je to DE-
MOKRACIJA?
Kje so dom za ostare-
le,  celo nova občinska 
stavba, daljinsko ogrevanje na biomaso, kanalizaci-
ja…? Kje je vrtec, ki naj bi bil končan ZDAJ, ZDAJ? Še 
bolj  pa je umestno vprašanje, za kaj smo porabili za 
te projekte namenjen denar? 
Ali je bilo res potrebno v teh težkih časih iti županu 
Martinu Rebolju skupaj z njegovimi političnimi prijatelji 
na Irsko? Brez sramu nam je vsem poslal z naslovnico 
prejšnjih Novic iz Moravške doline še svojo sliko. 
Kje so vzroki za takšne zastoje pri razvoju občine Mo-
ravče? Ali je kriv stari nadzorni odbor, ki je poskušal 
priti resnici o porabi občinskih sredstev v preteklih letih 
do dna? Zaradi tega je bil »nadomeščen« z novim, kljub 
zelo eksaktnim ugotovitvam Službe vlade za lokalno 
samoupravo, da je bil nadzorni odbor imenovan v za-
četku mandata in njegov mandat traja štiri leta. Ali se 
v Moravčah res ne da voditi občine z dogovarjanjem, 
poslušanjem, upoštevanjem različnih mnenj in navse-
zadnje TRANSPARENTNO, ZAKONITO in POŠTENO? 
Ali je normalno, da je nadzorni svet sestavljen iz pred-
stavnikov, ki podpirajo listo Martina Rebolja? Kar pa je 
sploh skregano z logiko, je tudi to, da je član nadzornega 
odbora tudi porabnik proračunskih sredstev, kar je tam 
posebej prepovedano.

OO NSi Moravče

Obvestilo
Uredništvo Novic iz Moravške doline obvešča vse politične stranke in liste, ki so zastopane v občinskem svetu, 
da imajo pravico do brezplačne objave svojih člankov v obsegu do polovice strani. Prispevek, ki bo presegal ta 
obseg, se bo zaračunal po veljavnem ceniku za oglase.

Uredniški odbor 

ŠKtD bicikl na 
9. Poli maratonu
ŠKTD Bicikl udeležili 9. Poli maratona 
Tudi letos smo se člani društva ŠKTD 
Bicikl udeležili 9. Poli maratona, ki je 
potekal v soboto 3.9.2011 na letališču 
Moškanjci pri Ptuju. Na  voljo so bile 
tri trase, in sicer 3 , 30  in najdaljša 62 
km. Večina naših članov se je odpravila 
na najdaljšo progo. Glede na to, da se 
člani ŠKTD Bicikl udeležujejo tovrstnih 
maratonov, težav zaradi kondicije ni 
bilo. Po končanem maratonu nas je 
čakal Poli piknik, za dobro voljo pa 
je poskrbela dobra družba in lepo 
vreme. 

B. Ribič
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Politika

Po predčasnih volitvah smo pričakovali, da bodo 
župan in 9 svetnikov takoj pristopili k izvajanju 
večjih projektov, saj sedaj ne obstaja opozicija, ki 
je bila dežurni krivec za to, da še nimamo Doma 
za starejše občane, Knjižnice ipd. Nekateri od teh 9 
svetnikov so zatrjevali, da so se odločili za kandi-
daturo prav iz razloga, da bi se v občinskem svetu 
začelo delati bolj povezovalno, transparentno in 
zakonito. Pa temu ni tako. Ti isti svetniki, čeprav 
vseh zakonov ne morejo poznati, poznati pa mora-
jo Statut in Poslovnik ter občinske predpise, grobo 
kršijo že sam Statut, ki je najvišji predpis v občini. 
Brez vsakega zadržka je teh 9 županovih svetnikov 
poteptalo 37.člen Statuta, ki v zadnjem stavku govo-
ri, da ima vsaka politična stranka, ki ima mandat v 
občinskem svetu po enega člana nadzornega odbo-
ra. Teh 9 svetnikov pa je »kar tako na pamet, ali po 
diktatu«, izglasovala, da nadzorni odbor sestavlja-
jo 4 člani iz županove liste in 1 član iz neodvisne 
liste Skupaj zmoremo. Torej kakšen nadzor, kar 
sami nad seboj? Ker je za enkrat še nepravnomoč-
no, razrešeni nadzorni odbor, v zelo kratkem času 
prišel do ugotovitev, da župan posluje po načelu, 
kar jaz rečem, tako mora biti, pa če tudi z veliko 
mero nepravilnosti in mimo predpisov. Ob tem se 
postavlja vprašanje, ali se člani občinskega sveta 
zavedajo, da so in da bodo za stanje, kakršno bo 
ugotovljeno, tudi soodgovorni. Zanimiv pa je tudi 

vpogled v super-
vizor.kpk-rs-si/
organ/75760. Iz 
hitrega vpogleda 
se da ugotoviti, 
kdo je v katerem 
obdobju najbolj zaslužil, da se sicer ugotoviti, 
kdaj so bili določeni računi plačani in pa struktura 
družbenikov v določenih podjetjih. Podrobneje za 
vsak izdani račun in za kakšno delo je šlo, pa se da 
ugotoviti na občini, kjer so tudi dostopni podatki, 
saj gre za javni denar. Seveda pa se da ugotoviti 
tudi, koliko finančnih sredstev iz proračuna je 
bilo porabljenih za razna svetovanja – pravna in 
tudi vsa druga, ki so bila plačana v nemajhnih 
zneskih. Zanimivo bo spremljati, kako se bo na 
vse to odzvalo 9 županovih svetnikov. Tudi Odlok 
o javnem glasilu OM v 9 a členu govori, dobesedni 
prepis »Glasilo ima izdajateljski svet, v katerem so 
zastopani predstavniki vseh političnih strank in 
list občinskega sveta Občine Moravče«, tudi tu gre 
za kršitev. Mogoče nam bo prav primer Komenda 
odprl oči, zanimivo je prebrati članek v časopisu 
DELO z dne 9. september 2011 z naslovom »Mestece 
Peyton«, ki je skoraj zrcalna slika naše občine.

OO SLS Moravče

V OO SDS Moravče menimo, da bi župan Rebolj lahko že nehal 
pogrevati lokalne volitve na katerih na rednih volitvah ni dobil 
večine, ki bi podpirala njegovo nesposobnost izpeljave pomemb-
nih projektov kot so: dom starejših občanov, izgradnja knjižnice, 
otroškega vrtca in da ne omenjamo še kopico projektov, ki bi bili 
sofinancirani iz evropskih sredstev in je za njih zapravil že skoraj 
1.000.000,00 evrov.  Da bi lahko nadaljeval še naprej z nastopa-
škim in samovšečnim diktatorskim vodenjem občine, je vseskozi 
iskal varianto, kako bi predčasno spremenil volilni izid rednih 
volitev. To mu je s pomočjo državne politike, ki je vplivala na 
odločitev sodišča, uspelo. Pri tem pa je imel tudi veliko podporo 
pristranskih medijev, ki so pisali in poročali po njegovem naročilu, 
saj so nekateri finančno odvisni od Občine, drugi pa so plod enake 
politične barve in prijateljskih vezi. Hkrati si je župan skupaj s svojo 
ženo in zvestimi političnimi vojščaki vseskozi trudil po domovih in 
prireditvah pljuvati po osebah in političnih strankah, ki so se mu 
postavile po robu. Tako mu je uspelo naplahtati zadostno večino 
volivcev, ki so mu nasedli in vse več je tistih, ki sedaj vidijo kako 
grdo so bili prevarani, saj od obljub ni nič uresničenega. 
Zanimiv je primer našega občana, ki mu je pred kratkim zgorelo 
kmetijsko poslopje in je podal prošnjo, če bi mu lahko občina pri 
izgradnji nadomestnega poslopja finančno pomagala. Župan se je 
odločil in predlagal Občinskemu svetu, da se mu pomaga z 6.000 
evri. Svetnik SDS Cerar je predlagal, da se pomaga z 10.000 evri. 
Temu predlogu je župan nasprotoval in prav tako njegovi svetniki, 
ki predloga na glasovanju niso podprli. Župan bi lahko iz postavk 
raznih promocij in dotacij, ki jih daje društvom in organizacijam 
izven občine Moravče, prerazporedil 4.000 evrov in tako povečal 
znesek, ki bi vsekakor občanu v stiski prišel še kako prav. Konec 
koncev, če si je župan lansko leto privoščil v treh dneh »sprašiti« 
12.000 evrov za zabavo z neznanimi župani in letos že 8.000 evrov 
za izlet na Irsko, je težko razumeti »škrtost«, ko gre za pomoč 
našemu občanu in za povrh je to naš davkoplačevalski denar. 
Seveda pa župan zadnja leta  vedno porabi in celo prekorači  vsa 

sredstva iz postavk za izlete, zabave, 
jedačo, pijačo in stroške za odvetniške 
storitve, ki so dosegle enormne višine 
ravno v njegovem mandatu. 
Ne razumemo, kako vas lahko nekdo iz 
leta v leto in meseca v mesec tako vleče za nos in vam dobesedno 
laže v obraz in si izmišljuje nove datume začetka raznih investicij 
in si  za ne realizacijo  le –teh izmišljuje nove in nove razloge. 
Edini razlog pa je po naši oceni on sam, ki se ima za najbolj pa-
metnega, najsposobnejšega….. in vse v stilu retorike aktualnega 
predsednika vlade Boruta Pahorja, ki ima kljub velikemu razsulu 
v državi, podobno zmotno mnenje o sebi kot naš župan. 
Prav tako smo iz pisanja našega urednika razbrali, da ga moti 
pisanje v našem zadnjem članku. Verjetno moti kar oba skupaj z 
županom, saj je gospod urednik Edo Veselko urednik županovega 
časopisa v katerem se očitno lahko piše in objavlja o županu samo 
najboljše. Sedaj je gospod urednik postal še član Nadzornega od-
bora in tako bo nadzoroval še samega sebe, pa tega kot neposredni 
porabnik proračunskih sredstev,  po zakonu ne bi smel. 
Ker na nas občani naslavljajo razna vprašanja, ki so v interesu 
javnosti, se lahko objavijo v našem časopisu jih bomo nekaj za-
stavili županu.
1. Prosimo za objavo seznama občanov, ki so oproščeni plačila 
davka za nezazidana stavbna zemljišča in postopek kako se lahko 
opraviči neplačilo tega davka, saj je veliko občanov zainteresi-
ranih, da tega občinskega davka ne bi več plačevalo.
2. Prosimo za objavo seznama neplačnikov komunalnih storitev 
(vode, smeti), ki to ne plačujejo že več kot 3 mesece in seznam 
občanov, ki plačujejo vodo po pavšalu in ne po dejansko pora-
bljeni količini.
3. Prosimo za seznam potnikov na Irsko in razrez stroškov, ki 
so nastali pri tem potovanju, ki ga je financirala Občina Morav-
če. 

OO SDS, Moravče
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Od tu in tam

NOVE KADROVSKE ŠTIPENDIJE IN ZAPOSLITEV PO ZAKLJUČKU 
ŠOLANJA V LJUBLJANSKI URBANI REGIJI

Na podlagi potreb, ki so jih podali delodajalci v Ljubljanski regiji do konca meseca junija 2011, je 
Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane regije (RRA LUR), 9. septembra 2011, 
objavila JAVNI RAZPIS ŠTIPENDIJ ENOTNIH REGIJSKIH ŠTIPENDIJSKIH SHEM (RŠS LJUBLJANSKE 
URBANE REGIJE) ZA ŠOLSKO/ŠTUDIJSKO LETO 2011/2012. 
K oddaji vlog so vabljeni dijaki in študenti, ki ne prejemajo drugih štipendij, niso zaposleni in niso 
vpisani v evidenco brezposelnih oseb.
V okviru Regijske štipendijske sheme se podeljujejo kadrovske štipendije, ki so sofinancirane s 
strani delodajalcev s sedežem v eni izmed 26 občin Osrednjeslovenske regije. V letošnjem letu 33 
delodajalcev ponuja priložnost za več kot 70 štipendij v različnih izobraževalnih programih. 
Seznam aktualnih razpisanih štipendij je objavljen na spletni strani RRA LUR (www.rralur.si), kjer 
je dostopen tudi obrazec vloge za prijavo.
Osnovna višina štipendije znaša 112 EUR za dijake, 209 EUR za dodiplomske in 254 EUR za 
podiplomske študente. Štipendistom pripada k osnovni štipendiji tudi dodatek za uspeh in strošek 
prevoza ali bivanja. 
Štipendist je s pogodbo zavezan dokončati izobraževalni program, za katerega bo dobil štipendijo 
in se zaposliti pri delodajalcu za obdobje prejemanja štipendije.
Prijave z dokazili morajo kandidati poslati na naslov: RRA LUR, Tehnološki park 19, 1000 
Ljubljana. Rok za oddajo vlog je 10. oktober 2011. 

Dodatna pojasnila glede razpisa štipendij RŠS: 
mag. Liljana Drevenšek,  Matija Ukmar tel: (01) 306 19 04 /(01) 306 19 05 
E-pošta: liljana.drevensek@ljubljana.si, matija.ukmar@ljubljana.si
Projekt Regijska štipendijska shema delno financira Evropska unija. 

RRA LUR, mag. Liljana Drevenšek

www.moravce. si

Jubilanti v občini Moravče

Rožič Angela iz Goričice. 

Svoj visoki življenjski jubilej, 
osemdeset let je praznovala:

Pirnat Ana, Zg. Tuštanj 1

Naša najstarejša občanka pa je 
praznovala osemindevetdeset let.

Jubilantko in najstarejšo občanko je s čestitkami obiskal župan. 
Iskrenim čestitkam se pridružujemo tudi iz uredništva.
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Pisma bralcev

Štefinski čaj
Na Jernejevi nedelji že nekaj let blagoslovimo zelišča, ka-
tera krajani Peč tudi radi nabiramo. Skoraj vse gospodinje, 
še posebej tiste starejše, svoje družine pozimi grejejo s 
čajem, ki so ga čez leto nabrale same. Marija Brvar je le 
ena izmed Peških gospodinj, ki nabirajo zelišča in zaupala 
nam je nekaj skrivnosti t.i. Štefinskega čaja. Čaj se imenuje 
po vzpetini imenovani Štefin, ki se nad Pečami dviga med 
Tlačnico in Vrhom nad Mlinšami. Vsakdo, ki je že kdaj bil 
tam ve, da je Štefin en sam velik travnik, poln raznolikih 
rastlin med katerimi je tudi veliko zelišč. Ker Marija in ve-
liko ostalih peških gospodinj zelišča nabirajo prav tam, so 
čaj poimenovale kar Štefinski čaj. Zelišča se nabirajo od 
zgodnje spomladi pa vse do jeseni, zato je potrebno dobro 
vedeti, kdaj in kaj se nabira. Pomembno je, da nabrana 
zelišča posušimo v temnem, zračnem in snažnem prosto-
ru, da obdržijo svojo barvo in seveda učinkovine. Najprej 
spomladi nabiramo lapuh, cvetove trobentic in pljučnik, 
nato pa jim sledijo še ranjak, materina dušica, cvetovi lipe, 
plodovi in listi jagod, bezgovi cvetovi, lakota, šentjanževka, 
rman, dobra misel, zlata rozga in plodovi bezga. K čaju se 
dodajajo tudi gojena zelišča, kot so razne vrste mete, meli-
sa, ognjič in slamnik. Različne čajne mešanice se sestavijo 
glede na potrebe in okus. Štefinski čaj, kakršnega nabira 
gospa Marija, sestavljajo pljučnik, poprova meta, bezgovo 
cvetje in jagode, listi jagod, cvetovi lipe, ranjak, materina 

dušica, dobra misel, ognjič in zlata rozga. Marija pravi, da 
osladkan z medom v prvi vrsti pozimi dobro pogreje, sko-
delica čaja pred spanjem pomaga pri nespečnosti, poleti 
blažji in grenak dobro odžeja in je seveda v vseh pogledih 
zelo zdrav. Vsako zelišče ima svojo zdravilno učinkovino, 
četudi jim zadnje čase pripisujejo majhno oziroma skoraj 
nikakršno vrednost. Znanje o zeliščih se je prenašalo iz 
roda v rod in tudi Marija Brvar se je o njih učila predvsem 
prek ustnega izročila. Ne glede na to, da danes pravijo, 
da naravna zdravila niso zanesljiva, pa se vseeno vse več 
ljudi raje vrača nazaj k naravi in kakšen prehlad marsikdo 
pozdravi tudi s Štefinskim čajčkom. 

Ajda Lalič

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Odhod
V avgustovski številki novic sem zaman iskal kakšen čla-
nek o odhodu našega župnika Viktorja. Ker je bil veliko 
let med vami in veliko dobrega storil ter krstil vse moje 
otroke, bi vas rad seznanil z dogodki na poslovilni seji 
ŽPS-ja konec julija. Med sejo, kjer smo se vsi od župni-
ka poslovili in se mu zahvaljevali, je nenadoma vstopil 
v župnišče župan. In to ne sam. Z njim je bila njegova 
žena, vsi občinski svetniki, pa drugi pomembni ljudje naše 
občine. Župan in župnik sta si segla v roke in župan je iz-
ročil župniku najvišje priznanje občine ter se mu zahvalil 
za dolgo, uspešno in prijateljsko sodelovanje. Župan je 
poudaril, da ga srce boli, ker odhaja najvišja moralna 
in duhovna oseba naše občine. Poudaril je, da je župnik 
v teh letih vzgajal cele generacije Moravčanov, skrbel 
za kulturno dediščino in oh in sploh. Družini Rebolj pa 
je sploh težko pri srcu saj je bil župnik njihov osebni 
duhovni spremljevalec vsa ta leta. Župnik in župan sta 
poudarila, kako lepo je živeti v občini, kjer ni političnih 
konfliktov, kjer volitev prav za prav sploh nebi potrebo-

vali in kjer ni delitve na naše in vaše, na leve in desne. 
Oba sta predlagala, da bosta poslala skupni poziv Pahor-
ju, Janši in ostalim, naj zgled občine Moravče postane 
vzorec za oblikovanje družbenih odnosov v slovenski 
družbi. Priznati moram, da sem žarel od ponosa, da sem 
Moravčan in da sem Slovenec. Ob 22 me je žena zbudila 
in mi sporočila, da sem ŽPS zopet zamudil.
Ervin Rupena

Kam nas je pripeljala politika in 
politikantstvo
Verjemite, da bi na tem mestu veliko raje pisal o prijetnih 
in lepih dogodkih, ki bi se zgodilii v Moravčah. Morda 
tudi zato, ker boste nekateri zamahnili z roko in si rekli, 
glej ga, spet kritizira. Žal pa je situacija v občini takšna, 
da je potrebno in nujno, vam občanom, predstaviti  tudi 
drugo plat vsega, kar vam župan predstavlja preko 
lokalne televizije, občinskega časopisa, pa tudi širše, 
preko časopisa Dnevnik.  Pri vsem tem, pa je potrebno 
še posebej poudariti, da vsi tisti, ki se izpozstavljamo in 
opozarjamo na nepravilnosti, nismo,nergači, poraženci, 
da ne omenim še hujših izrazov in žaljivk, s katerimi nas 
župan označuje,  temveč se čutimo odgovorni za to, da se 
postavimo dejansko na stran občanov in javno opozarja-
mo na vse nepravilnosti, ki se pojavljajo v občini. Dejstvo 

www.moravce. si
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Osmrtnice

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot je sklenil naš dragi mož, oče 

in dedek

 IVAN URANKAR 
iz Moravč

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem 
za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče in darove za svete maše. Posebna 
zahvala gre gospodu župniku Karcijanu Čižmanu za lepo opravljen pogrebni 
obred, Čebelarskemu društvu Moravče za ganljive poslovilne besede, pogrebni 

službi Vrbančič in Grajskemu oktetu. 

Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Njegovi domači

Ne reci, da je smrt,
saj to preveč boli,
so le blage sanje,
dolgo, mirno spanje.

ZAHVALA
V 92. letu  starosti nas je za vedno zapustila naša 

dragam mama, babica, prababica, teta in tašča 

TILKA URBANIJA 
 iz Pogleda št. 5

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
vaščanom in znancem, ki ste se poslovili od nje in jo pospremili na njeni zadnji 
poti, nam izrekli sožalje ter darovali sveče in cvetje. Hvala gospodu župniku in 
ministrantom za lepo opravljen pogrebni obred, gospodu  Kvedru za govor  ter 
pogrebni službi Vrbančič za organizacijo pogreba. Zahvaljujemo se tudi osebju 

Doma počitka  Mengeš, ki ste ji v težkih trenutkih stali ob strani.
 Iskrena hvala vsem in vsakemu posebej.

Vsi njeni

ZAHVALA
V 67. letu starosti je umrl naš dragi

BRANKO LABIGNAN 
iz Moravč

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem, ki ste se 
v torek, 10. julija poslovili od njega, podarili sveče in cvetje ter izrekli sožalje. 
Zahvala gre dr. Dežmanu za pomoč, gospodu Kepicu za poslovilni govor in 

domžalski godbi za spremstvo.

Vsi njegovi

ZAHVALA
Ob izgubi našega moža, očeta, ata, brata in strica

JOŽETA ZAJC 
učitelja v pokoju iz Moravč

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče in svete maše. Zahvala OŠ Moravče, 
ravnateljici ga. Nuši Pohlin Schwartzbartl za ganljiv govor, župnikoma g. Kan-
cijanu Čižmanu in g. Miru Šlibarju za opravljen pogrebni obred, pogrebnemu 

podjetju Vrbančič za pogrebne storitve ter pevcem Limbar za lepo petje.

Hvala vsem, ki ste se poslovili od njega, ga pospremili na njegovi zadnji poti 
ter nam v težkih trenutkih stali ob strani.

Vsi njegovi

Bolečina izzveni,
v srcu pa ostane
neizmerna praznina.

www.moravce. si

namreč je, da župan vse omenjene medije obvladuje in na 
ta način občanom predstavlaj zgolj eno samo in edino, 
županovo resnico. 
V prejšnji številki NMD sem omenil, da vse od marca 
letošnjega leta ,v občini ni nadzora nad porabo sredstev 
občinskega proračuna. Takšno stanje še vedno traja in 
vse kaže, da še kar nekaj časa bo, kar pa najbolj ustreza 
županu, ker lahko z proračunaom občine počne kar mu 
je volja, njegov zvesti glasovalni stroj in njegovi štirje 
nadzorniki, pa bodo vse to tudi potrdili.
Zdi se, kot, da bi ušel duh iz steklenice, saj so se očitno 
vzpostavile mreže z državno politiko, ki omogočajo in 
dajejo županu blagoslov za vse to početje. Vrag naj 
vzame takšno politiko, ki posameznim ozkim skupinam 
in elitam omogoča priviligiran položaj, nasprotno, pa 
večini državljanom vse bolj zateguje pasove.  In kot, 
da bi naključje hotelo, sta se tako na občinski, kot tudi 
na državni ravni našla voditelja, ko slabše ko je stanje, 
bolj povdarjata, da sta edina prava človeka, sposobna  
občino, oziroma državo popeljati iz krize. 
In prav zaradi vsega tega, se redki posamezniki v občini 
čutimo odgovorni,  da stopimo na stran vseh, ampak res 
vseh občanov, se izpostavimo, predvsem pa , kolikor 
nam je omogočeno, povemo tudi drugo plat zgodbe. 
Najslabše je biti tiho in držati glavo v pesek, kar bi 
nekaterim seveda ustrezalo. Verjemite nam, da bomo 
vztrajali, predvsem pa verjamemo, da bo prišel čas, ko 
bo nekatere odplavilo na smetišče zgodovine, in potem 
bodo dani pogoji za res pravo demokracijo, po meri ob-
čank in občanov. Res si želim, da bi v Sloveniji takšno 
politiko vzel vrag, saj nas je pripeljala tja, kamor smo 
si vsi skupaj najmanj želeli. 

Miran Cerar, OO ZARES-nova politika Moravče

Doživetje
Konec avgusta sta nas vodnika, člana PD Moravče 
Jurček in Marjan, vodila na Triglav. Za nas, ki smo se 

na ta podvig  podali prvič, to niso bile mačje solze. Iz 
Pokljuke, čez  Kredarico, smo se spravili na Vodnikovo 
kočo, naslednjega zgodnjega jutra pa proti Triglavu. 
Brez potrpežljivosti vodnikov vrha zagotovo ne bi dose-
gli. Sestopili smo preko Doliča in Hribaric do Sedmerih 
jezer. Tretji dan sta nas čakala še Komarča in končno 
Savica.
Če bo le mogoče, toda ne brez Jurčka in Marjana, bomo 
podvig ponovili.

Mojca Kotnik  
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Oglasi

ZAHVALA
Ob boleči izgubi našega moža, očeta in dedka

 

JOŽETA PAŠALIČA 
 iz Zaloga pri Moravčah

Iskrena hvala sosedom za izrečeno sožalje, podarjene sveče in spremstvo ob 
njegovi zadnji poti.

Družina Pašalič

Pride čas prelep, ki daje,
a se ne zaveš takrat.
In pride čas preklet, ki vzame,
kar si imel brezmejno rad.

ZAHVALA
V 85. letu starosti je v bogu  mirno zaspal naš predragi 

brat in stric 

ANTON CERAR 
po domače Čurnov Tone

 iz Sp. Tuštanja 17

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in znancem, ki ste ga 
pospremili na njegovi zadnji poti, nam izrekli sožalje ter darovali cvetje, 
sveče in sv. maše. Hvala pogrebni službi Vrbančič za organizacijo pogreba, 
gospodu župniku iz Moravč za lepo opravljen pogrebni obred ter Grajskemu 
oktetu za prelepe pesmi. Hvala tudi praporščakom in prisrčna hvala osebju iz 

Zdravstvenega doma Moravče.
Hvala vsem, ki ste ga imeli radi in ga boste ohranili v lepem spominu.

Vsi njegovi

Truplo mirno naj počiva,
duša pa naj raj uživa,
saj se kmalu vidimo,
ter pri bogu združimo.

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,1 - 7,6. Emisije C02 (g/km): 134-175. Slika je simbolna. PooblašËeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1511 Ljubljana. www.nissan.si

Prepustite se mlademu in drznemu vozilu Nissan Juke, njegovi privlaËni obliki in neverjetnim 
sposobnostim  ter uživajte v prav vsaki vožnji z njim.

Nissan Koncesionar
VzorËna ulica 123,  

1234 Pošta,  
Tel: 01 234 56 78 

www.nissan-koncesionar.si

NeusTaVljiVa eNergija
NissaN JUKE že ZA 14.990 €

Krulc d.o.o.
Cesta heroja Vasje 8

1251 Moravče
Tel.: 01 7231 200

www.nissan-krulc.com
e-mail nissan@nissan-krulc.com

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,1 - 7,6. Emisije C02 (g/km): 134 -175.

www.renault.si

P O R A B A  P R I  M E Š A N E M  C I K L U  4 , 1  -  7 , 1  l / 1 0 0 k m . 
E M I S I J E  C O ²  1 0 6  -  1 6 3 g / k m

Renault priporoča

Zamenjajte svoj stari avto katerekoli znamke za novi, okolju prijaznejši 
Renault in izkoristite enkratno EKO subvencijo! Akcija velja do 30. 
septembra 2011. Več informacij na www.renault.si

ZAGOTOVITE SI SVOJ DELEŽ DO KONCA SEPTEMBRA!

*Velja ob nakupu z Renault Financiranjem. Akcija velja do 30. 9. 2011 in velja za vozila iz zaloge. Popusti in ponudbe se izključujejo.
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.1.000.000 EUR
POMLAJUJEMO SLOVENSKI VOZNI PARK!

OB MENJAVI VOZIL STARO ZA NOVO.
EKO SUBVENCIJ

... UGODNO PRODAMO NOVEGA

TAKOJ ODKUPIMO STAREGA ...

EKO SUBVENCIJA!

*

Prodaja vozil: 01/56 27 111, 041/648 166,
Servis: 01/56 27 333, 031/648 166

Renault pomoč: 080 1 080, Avtovleka: 031 331 357
E-mail: info@avtoset.si, Internet: www.avtoset.si

DELOVNI ČAS: SALON: od 8. do 18. ure, SERVIS: od 8. do 17. ure

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,1 - 7,6. Emisije C02 (g/km): 134-175. Slika je simbolna. PooblašËeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1511 Ljubljana. www.nissan.si

Prepustite se mlademu in drznemu vozilu Nissan Juke, njegovi privlaËni obliki in neverjetnim 
sposobnostim  ter uživajte v prav vsaki vožnji z njim.

Nissan Koncesionar
VzorËna ulica 123,  

1234 Pošta,  
Tel: 01 234 56 78 

www.nissan-koncesionar.si

NeusTaVljiVa eNergija
NissaN JUKE že ZA 14.990 €
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Oglasi

Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Avbelj Milan s.p.
Stegne 1, 1251 Moravče

Tel.: 01/723-14-76    
GSM: 041/641-446

www.mizarstvo-avbelj.si

•	kuhinje

•	otroške	sobe

•	predsobe

•	vgradne	omare

•	pisarniško	pohištvo

Alenka Župan  s.p. 
Računovodske in knjigovodske  storitve 

za s.p. in  d.o.o., možnost nakupa ali 
 najema lastne programske opreme   

 Tomanova  pot 9, 1251  Moravče 
Telefon/Fax:  059 - 045 - 909  

Računovodstvo (GSM): 041 - 643 - 856  
E-mail: zupan.alenka@spc-zupan.si 

Program. oprema (GSM): 041 - 620 - 753 
     www.spc-zupan.si   E-mail: spczupan@spc-zupan.si 

Alenka Župan  s.p. 
Računovodske in knjigovodske  storitve 

za s.p. in  d.o.o., možnost nakupa ali 
 najema lastne programske opreme   

 Tomanova  pot 9, 1251  Moravče 
Telefon/Fax:  059 - 045 - 909  

Računovodstvo (GSM): 041 - 643 - 856  
E-mail: zupan.alenka@spc-zupan.si 

Program. oprema (GSM): 041 - 620 - 753 
     www.spc-zupan.si   E-mail: spczupan@spc-zupan.si 

TEČAJ CPP:  03.10.2011, 17.10.2011
TEČAJ ZA IZPIT ZA TRAKTOR: 07.11.2011

!! TEČAJI CPP – BREZPLAČNI !!  
- novi zakon je skrajšal čas izvajanja tečaja na 1 teden in spremenil 

program usposabljanja! glavna sprememba:   pred pričetkom voženj  
je potrebno opraviti Izpit iz teorije na Izpitnem centru Domžale, za kar 
potrebujete poleg tečaja cpp, še zdravniško spričevalo, opravljen tečaj 

prve pomoči in pa dopolniti 17 let in pol - ne več 18 let). 
Izpit iz vožnje pa se opravlja, ko dopolnite 18 let.

NOVO!!!

Novo v prodajalni Spina Krašce in 
Moravče, sedaj tudi

Kruh iz pekarne Grosuplje. Krajcar, 
Krjavelj, Malnar in Sosed, 

so posebej znana imena iz Pekarne 
Grosuplje, ki slovijo daleč naokoli.

www.moravce. si

ZAPOSLIMO samostojnega 

POHIŠtVeNeGA MIZARJA
za določen čas z možnostjo redne zaposlitve.

Informacije na tel: 041 641 446

Mizarske storitve Avbelj Milan s.p.

Stegne 1 ,1251 Moravče

www.mizarstvo-avbelj.si
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